
Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri

Til: Fødevareministeren

Dato: 6. oktober 2010

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

FLF alm. del

Samrådsspørgsmål B
Mener ministeren, at ministerens særlige rådgiver har handlet efter forskrifterne
i forbindelse med sms-beskeden til udvalgte ordførere om, at TV-avisens ind-
slag om slagmærker på svin ikke ville blive bragt, fordi historien var forkert, til
trods for at ministeren flere dage forinden havde besluttet at iværksætte en
yderligere undersøgelse af sagen? Samrådsspørgsmålet har tidligere været
stillet i folketingsåret 2009-10, jf. FLF alm. del - samrådsspm. CS.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Bjarne Laustsen (S).

På udvalgets vegne

René Christensen
formand
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